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Kultúrne leto 
v mestskom 
parku s česko-
slovenskou 
dychovou hudbou 
Kamarádi

Júnové zasadanie 
mestského 
zastupiteľstva aj 
o rekonštrukcii 
ciest, ktorá by mala 
skončiť v septembri

Rada podnikateľov 
sa stretla na radnici 
s primátorom 
a rokovala 
o aktivitách 
samosprávy

Nový filmový 
dokument aj 
o Bánovčanke 
Alžbete 
Schickovej

ZŠ Školská 
má prvé 
i druhé miesto 
v regionálnom 
kole súťaže 
družstiev mladých 
zdravotníkov

V týchto 
týždňoch prebieha 

rekonštrukcia 
ciest a chodníkov. 

Neparkujte tam, kde 
sa pracuje a dodržujte 

dočasné dopravné 
značenie! 

Neprehliadnite!

V  tlači začiatkom 
roka 2017 boli uverejnené 

informácie, v  ktorých 
slovenských mestách bude 

poskytovaná ambulantná 
pohotovostná starostlivosť 
pre deti a  dorast  i  dospe-
lých. Mesto Bánovce nad 
Bebravou nefigurovalo 
v  návrhu pevnej siete 
poskytovateľov  tejto služby. 
Na podnet riaditeľ ky 
nemocnice sa uskutočnilo 
pracovné stretnutie, kde 

primátor mesta prisľúbil 
využiť všetky možnosti 
a  podporiť zachovanie 
pohotovosti v meste.

Nasledujúcim krokom 
bola písomná žiadosť pri-
mátora Mariána Chovanca, 
ktorú adresoval na Tren-
čiansky samosprávny kraj 
(TSK), aby vyjadril  pod-

porné stanovisko v  súvis-
losti so zachovaním 
lekárskej pohotovost i 
v Bánovciach nad Bebravou. 
Predmetnú žiadosť pred-
seda TSK Ing. Jaroslav 
Baška akceptoval a vyjadril 
primátorovi podporné 
stanovisko a  jeho žiadosť 

Pokračovanie na 2. strane >>

Stanovisko mesta k situácii s neposkytovaním ambulantnej 
pohotovostnej starostlivosti pre deti a mládež od 1. júla 2018

Veríme, že situáciu sa podarí zvrátiť
M esto Bánovce nad Bebravou 

sa rozhodlo vydať objektívne 
stanovisko k súčasnej situácii v poskytovaní 
ambulantnej pohotovostnej starostlivosti 
pre deti a dorast i dospelých v našom meste.

Minulý týždeň primátor Marián Chovanec oceňoval v obradnej sieni titulom Talent mesta Bánovce nad Bebravou 2018 osem najúspešnejších žiakov 
z bánovských škôl. Na spoločnej foto zľava zástupkyňa primátora Dana Švecová, Alexandra Káčerová zo ZŠ Partizánska, Jakub Junas zo ZŠ Komenského, 
primátor Marián Chovanec, v pozadí Adam Strapek zo ZŠ Duklianska, Andrej Súkeník zo ZŠ Gorazdova, Peter Krčmárik zo Strednej odbornej školy 
strojníckej, v popredí Ladislava Lukášová zo ZŠ Školská a Ľuboš Kováč zo Základnej umeleckej školy Dezidera Kardoša, na foto chýba ocenená Karin 
Mikušová z Gymnázia Janka Jesenského. Viac o slávnosti a ocenených žiakoch v budúcom vydaní Bánovských novín.  Text a foto: Alena Borszéková

Talenty mesta Bánovce nad Bebravou 2018

Tréner Spartaku 
Slovák: Väčšina 
hráčov deklarovala 
odchod z klubu... 
Tretia liga bola 
pre nás veľkým 
sústom
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Oznam nemocnice
o zmene pohotovosti

„Bánovskej nemocnici 
sa mení rozsah pohoto-
vostných služieb pre deti 
a  dospelých. Nemocnica 
Bánovce, člen skupiny 
AGEL,  vzhľadom na zmenu 
legislatívy nebude pre-
vádzkovať lekársku službu 
prvej pomoci pre deti.  
S  účinnosťou od 1. júla sa 
z  dôvodu právnej úpravy 
mení aj poskytovateľ  lekár-
skej služby prvej pomoci 
pre dospelých. Pohotovosť 
pre dospelých ostáva v rov-
nakých priestoroch, ale so 
zmenou ordinačných hodín. 
Nový model lekárskej 
služby prvej pomoci (LSPP) 
dostane aj nový názov - 
ambulantná pohotovostná 
služba (APS). Ambulantná 
pohotovostná služba pre 
dospelých zostáva v pôvod-
ných priestoroch na ulici 
Hviezdoslavova 23/3. Pre 
pacientov je poskytovanie 
zdravotnej starostlivosti 
zabezpečené počas pracov-
ných dní  od 16.00 do 22.00 
hodiny a v  dňoch pracov-
ného voľna (soboty, nedele, 
sviatky) od 7.00 do 22.00 
hodiny. Pohotovosť bude 
ambulantná, nebude výjaz-
dová, teda nebude   možné 
privolať si lekára domov. 
Pre život ohrozujúce stavy 
je nutné kontaktovať na 
čísle 112 alebo  čísle 155, 
nepretržite 24 hodín denne, 
rýchlu lekársku pomoc. 
Odborné ošetrenie počas 

ambulantnej pohotovostnej 
služby sa poskytuje len pri 
akútnych ochoreniach a 
náhlych zhoršeniach zdra-
votného stavu. V  prípade 
potreby bude možné využiť 
telefónne číslo do bánovskej 
nemocnice  038  762 4185. 
Vzhľadom na zmenu legis-
latívy nebude zabezpečená 
v  Nemocnici Bánovce 
lekárska služba prvej 
pomoci pre deti a  dorast.  
V  akútnych prípadoch je 
možné kontaktovať  ties-
ňovú  linku 112, volať sa 
môže i  na linku 155. Naj-
bližšia detská pohotovosť 
bude k dispozícii v nemoc-
niciach v  Trenčíne, Parti-
zánskom a  Topoľčanoch. 
O  zmenách v  opätovnom 
prevádzkovaní detských 
pohotovostných  služieb 
bude Nemocnica Bánovce 
priebežne informovať. 

Podľa doteraz media-
lizovaných informácií by 
mala byť  zabezpečená 
pohotovosť pre dospelých 
v Trenčianskom samo-
správnom kraji  v Bánov-
ciach nad Bebravou, Ilave, 
Myjave, Novom Meste nad 
Váhom, Partizánskom, 
Považskej Bystrici, Prie-
vidzi, Púchove a Trenčíne. 

Pre deti by mala byť 
pohotovosť v Myjave, 
Novom Meste nad Váhom, 
Partizánskom, Považskej 
Bystrici, Prievidzi, Púchove 
a Trenčíne.“   (r)

Rada podnikateľov so samosprávou
Pod vedením primá-

tora Mariána Chovanca 
25. júna zasadala Rada 
podnikateľov. Predmetom 
rokovania boli len tri 
hlavné témy. Oboznámenie 
sa s aktuálne realizovanými 
projektmi v meste, aktivity 
samospráv y v  oblast i 
spolupráce a  podnety 
členov Rady podnikateľov. 
V  úvodnej časti primátor 

poďakoval všetkým členom 
za  doterajšiu akt ívnu 
a  hodnotnú spoluprácu. 
Ďalej sa viedla obojstranne 
prínosná diskusia o  rea-
l izovaných projektoch 
v  meste ako aj o  ďalších 
rozvojových zámeroch. 
V  tejto fáze odznelo nie-
koľko podnetov, ktoré budú 
zapracované do  konkrét-
nych pracovných výstupov. 

Primátor t iež stručne 
informoval o  viacerých 
aktivitách samosprávy, 
ktoré sú zamerané na spo-
luprácu nielen v meste, ale 
aj v regióne. Spomenul tak-
tiež ich pozitívnu odozvu, 
ktorá mestu Bánovce nad 
Bebravou prináša kladné 
hodnotenia aj v  partner-
ských mestách v zahraničí. 
V súvislosti s prezentáciou 

mesta navonok, vyjadrili 
členovia Rady podnika-
teľov primátorovi uznanie 
za  jeho ľudský prístup 
a  stálu ochotu viesť kon-
štruktívny dialóg so všet-
kými. Na záver sa prítomní 
dohodli na ďalších stretnu-
tiach, ktorých predmetom 
je pokračovanie v  spolu-
práci na rozvoji mesta. 

 Tlačová správa mesta

Vandali urobili škody mestu, aj deťom

Stretnutie v Horných Ozorovciach

V  priebehu minulého 
týždňa zaznamenali zamest-
nanci Mestského úradu 
Bánovce nad Bebravou 
krádež a  dve poškodenia 
na  majetku mesta. Prvým 
bola krádež štyroch okien 
a  poškodenie aktuálne 
realizovaných rekonštrukč-
ných prác v Materskej škole 
na  Ulici 9. mája. Páchatelia 

počas tohto činu narušili 
tiež rozvody novej elektroin-
štalácie (na foto). V druhom 
prípade ide o poškodenie det-
ského ihriska – „skateparku“ 
na  Gorazdovej ulici. Oba 
prípady majú však spoločné 
dôsledky. Poškodené boli 
najmä deti, lebo tieto objekty 
slúžili prioritne deťom 
v  predškolskom a  školskom 

veku. Mesto Bánovce nad 
Bebravou týmto vyjadruje 
pobúrenie nad uvedenými 

činmi a verí, že aj verejnosť 
zaujme podobné stanovisko. 
Z  uvedeného dôvodu sa 
mesto obracia na  občanov 
o  spoluprácu a  pomoc pri 
odhalení týchto a  podob-
ných prípadov. Ľahostajnosť 
voči najbližšiemu okoliu 
má totiž vždy dopad aj 
na každého. 

 Tlačová správa mesta 

V  Horných Ozo-
rovciach sa uskutočnilo 
ďalšie stretnutie primá-
tora Mariána Chovanca 
s občanmi. Stretnutie zvolal 
primátor na podnet niekto-
rých obyvateľov mestskej 
časti Horné Ozorovce. 
Dôvodom bolo pretrvá-
vanie viacerých problémov, 
ktoré žiadali občania 
prerokovať. Stretnutia sa 
zúčastnila aj zástupkyňa 
primátora Dana Švecová. 
Počas diskusie sa opätovne 

riešili problémy súvisiace 
s  pretrvávajúcim zápa-
chom z  blízkej prevádzky 
firmy ACHP , taktiež 
vysoká prašnosť, zvýšený 
prejazd ťažkých náklad-
ných vozidiel a  následné 
poškodzovanie miestnej 
cestnej komunikácie v tejto 
prímestskej časti spôsobené 
činnosťou firmy Ekodiel. 
Predmetom diskusie bola aj 
sťažnosť na realizáciu kana-
lizácie, na ktorú žiadajú 
začať reklamačné konanie. 

Z  dôvodu urýchlenia 
riešenia uvedených prob-
lémov pripravili občania 
petíciu. S  jej obsahom 
prítomných oboznámil 
člen petičného výboru. 
Primátor prítomným 
prečítal jemu doručené 
vyhlásenie, v  ktorom sa 
� rma Ekodiel zaviazala, že 
vybudujú na svoje náklady 
novú obslužnú cestnú 
komunikáciu do svojej pre-
vádzky. Vzhľadom k  tomu, 
že problém musia riešiť iné 

kompetentné orgány, pri-
mátor ubezpečil obyvateľov, 
že mesto bude podporovať 
riešenie ich sťažnosti 
v  rámci svojich zákonných 
možností. K  zabezpečeniu 
urýchleného konania má 
byť vytvorenie spoločnej 
pracovnej skupiny zlo-
ženej z  radov dotknutých 
občanov, ktorí budú ďalej 
komunikovať s  ostatnými 
obyvateľmi tejto prímest-
skej časti. 

  Tlačová správa mesta 

Veríme, že situáciu sa podarí zvrátiť
odstúpil priamo ministrovi 
zdravotníctva SR. V  liste 
okrem iného uviedol, že 
„Trenčiansky samosprávny 
kraj vyjadril podporné sta-
novisko primátorovi mesta 
Bánovce nad Bebravou 
a  žiada o  zachovanie 
ambulantnej pohotovostnej 
služby pre dospelých, ako aj 
ambulantnej služby pre deti 
a dorast v pripravovanej sieti 
ambulancií „Novej Poho-
tovosti“ v  Bánovciach nad 
Bebravou, v  minimálnom 
rozsahu ordinačných hodín 
do 22:00 hod., tak, ako to 
požaduje aj primátor mesta 
Bánovce nad Bebravou. 
Táto požiadavka je v záujme 
zachovania dostupnosti 
lekárskej služby prvej 

pomoci pre obyvateľov 
mesta, ako aj celého okresu 
Bánovce nad Bebravou.“ 

Na základe listu pri-
mátora Mariána Chovanca, 
ktorý podporil predseda 
TSK, bol následne odoslaný 
list ministrovi zdravot-
níctva SR. Odpovedal naň 
generálny riaditeľ Peter 
Salon, ktorý  ubezpečil 
primátora, že „k  pripravo-
vanej legislatívnej úprave 
projektu Nová pohotovosť 
stále prebieha široká dis-
kusia, že sa konajú interné 
stretnutia a  hľadajú sa 
najoptimálnejšie riešenia. 
Ministerstvu zdravot-
níctva SR záleží na tom, 
aby pripravovaná úprava 
súčasnej lekárskej služby 
prvej pomoci bola moderná, 

ekonomicky a  organizačne 
efektívna a  aby skutočne 
slúžila občanom z  pohľadu 
dostupnosti, efektívnosti 
a kvality. Za týmto účelom 
zástupcovia Ministerstva 
zdravotníctva SR komu-
nikujú s  príslušnými 
zástupcami s  cieľom, aby 
konečný návrh zodpovedal 
potrebám občanov.“ Gene-
rálny riaditeľ ďalej uviedol, 
že aktuálne je jedným zo 
záverov legislatívneho 
návrhu projektu, v  ktorom 
sa „pevné body ambulantnej 
pohotovostnej služby pred-
pokladajú vo všetkých okre-
soch Slovenskej republiky“. 

Potom nasledovala pra-
covná návšteva vtedajšieho 
ministra zdravotníctva 
Tomáša Druckera v  sídle 

Trenčianskeho samospráv-
neho kraja, kde sa pod 
vedením Jaroslava Bašku 
uskutočni la rozsiahla 
diskusia s  predstaviteľmi 
zdravotníckych zariadení 
a  zariadení sociálnych 
služieb na území kraja. 
Zúčastnili sa jej tiež riadi-
telia nemocníc v  zriaďo-
vateľskej pôsobnosti TSK 
a  zamestnanci Odboru 
zdravotníctva a  sociálnej 
pomoci Úradu TSK, sa 
dotkli viacerých vážnych 
tém. Jednou z  nich bolo aj 
zachovanie lekárskej služby 
prvej pomoci pre dospelých, 
v  každom okresnom meste 
na území TSK. Minister 
sa k  tejto veci vyjadril, že 
aktuálnym zámerom je, 
aby boli zachované. Na zák-

ladeuvedeného, primátor 
Marián Chovanec vyjadril 
presvedčenie, že spoločné 
aktivity, ktoré vyvinul spolu 
s  Bánovčanmi, prinesú 
pre Bánovce nad Bebravou 
a obyvateľov okolitých obcí, 
záverečné pozitívne stano-
visko k zámeru.

Občania o  všetkých 
krokoch boli informo-
vaní prostredníctvom 
masovokomunikačných 
prostriedkov. Spoločné 
úsilie bolo úspešné a  vo 
Vyhláške č. 22/2018 Z.z. 
je mesto Bánovce nad 
Bebravou zaradené medzi  
spádové územia a pevné 
body pre ambulancie 
pevnej ambulantnej poho-
tovostnej služby pre deti 
a mládež i dospelých. 

Zmena legislatív y 
znamená, že na  posky-
tovanie ambulantnej 
pohotovostnej služby 
sa musí nájsť žiadateľ. 
Komplikáciou je  i fakt, že 
lekári nie sú povinní slúžiť 
vo svojom zdravotníckom 
obvode a  ďalším veľkým 
problémom je i nedostatok 
odborného  lekárskeho per-
sonálu.  Toto sa odrazilo 
aj v  iných odboroch zdra-
votníckej starostlivosti. 
Napriek uvedenému  spo-
ločne s vedením nemocnice 
veríme, že sa situáciu 
podarí zvrátiť a  ambu-
lantná pohotovostná 
služba pre deti a dorast sa 
do nášho mesta čo najskôr 
vráti. 

 Tlačová správa mesta

Dokončenie z 1. strany >>

O d minulého týždňa sme si mohli 
vo vývesnej tabuli na budove 

nemocncie prečítať tento oznam 
podpísaný vedením nemocnice:
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Mestské zastupiteľstvo 
schválilo zriadenie Komunit-
ného centra mesta Bánovce 
nad Bebravou, so sídlom 
v  ZŠ Gorazdova a  jeho 
registráciu v zmysle platných 
predpisov a  prevádzkovanie. 
Poslankyňa Mária Peťovská 
upozornila na  zaradenie 
m i e z d  z a m e s t n a n c o v 
do  rozpočtu na  budúci rok. 
Poslanci schválili aj žiadosti 
o zabezpečenie a spolu� nan-
covanie viacerých projektov 
mestom - na mestský projekt 
Dajme odpadu druhú šancu 
(spolu� nancovanie vo výške 
2 605 eur), na projekt Detské 
ihrisko Bánovce nad Bebravou 
v  ZŠ Komenského (4  535 
eur), na  projekt V  zdravom 
tele zdravý duch. Buď � t v ZŠ 
Školská (198 eur), na projekt 
Zelená oáza pod holým nebom 
v ZŠ Komenského (540 eur), 
na  projekt Záhrada – naša 
najväčšia trieda v  Materskej 
škole Komenského (458 eur), 
na  projekt Školský dvor nás 
volá – poďme von od  stola 
v MŠ 5. apríla (222 eur). 

Mestské zastupiteľstvo 
schválilo žiadosť o  poskyt-
nutie dotácie na  riešenie 
havarijného stavu osvetlenia 
a  elektroinštalácie v  objekte 
ZŠ Školská v  celkovej výške 
273  977 eur a  spolu� nanco-
vanie realizovaného projektu 
vo výške 15 % zo žiadanej 
dotácie, čo predstavuje sumu 
41 096 eur. Podobné žiadosti 
boli schválené - pre ZŠ 
Komenského, kde sa riešenie 
havarijného stavu odhaduje 
na 138 166 eur a spolu� nan-
covanie na  20  725 eur, pre 
ZŠ Partizánska 151  964 eur 
a  spolufinancovanie 22  795 
eur. Náklady na  riešenie 
havarijného stravu troch škôl 
sa odhadujú na  asi 564  107 
eur. 

Bez diskusie bol schvá-
lený doplnok č. 7 k Poriadku 
odmeňovania primátora 
mesta, hlavného kontro-
lóra, poslancov, predsedov 
výborov mestských častí 
a  predsedov komisií Mest-
ského zastupiteľstva v Bánov-
ciach nad Bebravou. Avšak 
návrh uznesenia na  výšku 

odmien pre predsedov 
mestských častí opäť, tak ako 
v  apríli, priniesol ostrejšiu 
diskusiu. Aj preto, že roz-
hodnutie poslancov z apríla, 
aby sa odmeny nekrátili, 
primátor vetoval, na čo mal 
zo zákona právo. Rozsah 
odmien za  prvý a  druhý 
štvrťrok primátor a  jeho 
zástupkyňa navrhli podľa 
predložených správ o  čin-
nosti OV za uplynulé obdobie. 
Po  vyjadreniach Márie 
Hajšovej, Rudolfy Novotnej 
a  Juraja Pastoreka poslanci 
schválili návrh Rudolfy 
Novotnej – odmeny pre 
Biskupice, Dolné Ozorovce 
a  Malé Chlievany vo výške 
50 %, pre Horné Ozorovce 
30 % za prvý a 35 % za druhý 
štvrťrok. Len pre vysvetlenie 
– odmeny sa schvaľujú podľa 
poriadku odmeňovania 
a za jeden štvrťrok pomerne 
3/12 z výšky 50 % (v našom 
prípade aj 35 % a 30 %) z dva-
násť násobku priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca 
v  národnom hospodárstve, 
vyčíslenej na základe údajov 
ŠÚ SR za  predchádzajúci 
kalendárny rok prepočítanej 
na  hodnotené obdobie. 
Primátor upozornil, že podľa 
novely zákona O  obecnom 
zriadení súčet odmien 
nesmie v  príslušnom kalen-
dárnom roku prekročiť jeden 
mesačný plat primátora bez 
navýšenia podľa príslušnej 
platovej skupiny. Po  vyčer-
paní uvedeného limitu 
v  priebehu kalendárneho 
roka nárok na ďalšie odme-
ňovanie zaniká.

V  ďalšom rokovaní sa 

poslanci vyjadrovali k infor-
mačnému materiálu, ktorý 
dostali na  stôl a  dotýkal 
sa aktuálnych informácií 
o rekonštrukcii ciest a chod-
níkov. Primátor informoval 
o jeho osobných kontrolných 
dňoch a  konštatoval, že 
komunikácia so stavebným 
dozorom nad stavbou je 
dobrá. Všetky pripomienky 
sa evidujú aj písomne. 
Poslanec Juraj Patorek zdô-
raznil, že treba všetko aj fotiť. 
„Je to obrovský rozsah staveb-
ných prác, predpokladáme, že 
do septembra by to malo byť 
všetko hotové. Som na stavbe 
každý deň, môžeme všetky 
práce naviac komunikovať aj 
s poslancami, môžete sa spo-
ľahnúť,“ potvrdil Vladimír 
Vranka z  MsÚ. Primátor 
okrem iného informoval 
aj o  zistenej chybe, ktorú 
neočakávali - na  moste pri 
„kruháči“ pri Lidli sa jeden 
nosný panel rozpadá, bude 
sa to musieť riešiť. 

Interpelácie poslancov 
sa dotýkali   predovšetkým 
zlého stavu ostaných ciest 
a  chodníkov, parkovania, 
verejnej zelene, vrátane opi-
ľovania stromov a  kosenia, 
kde aj primátor konštatoval, 
že problém je predovšetkým 
s  nedostatkom a  kvalitou 
ľudí. Poslanec Milan Igaz 
opätovne žiadal pripojenie 
čerpadiel na  ČOV na  novej 
kanalizácii.

V  diskusii dostali slovo 
aj občania. Pán Bočinec 
ako majiteľ penziónu žiadal 
vyriešenie situácie s  mest-
ským pozemkom, pán Grňo 
sa pýtal, prečo sa opravovali 

výtlky tam, kde sa bude robiť 
rekonštrukcia cesty, pani 
Bencová poukázala na  pla-
tenie poplatkov za komunálny 
odpad: „My, čo nemáme 
záhradky, platíme za  odpad 
toľko isto, ako tí, čo záhradky 
majú...“ Pýtala sa tiež, prečo sa 
na ulici K nemocnici vyváža 
odpad každé dva dni. Pani 
Hudecová chcela informácie 
o údajnom uzatvorení budovy 
železničnej stanice a nakoniec 
navrhla, aby sa rubrika 
v Bánovských novinách SOM 
občan, mám názor... zrušila, 
nakoľko sú potom pisatelia, 
aj ona osobne, osočovaní aj 
zo strany poslancov. Posledné 
slovo patrilo primátorovi 
Mariánovi Chovancovi, ktorý 
všetkým poprial peknú dovo-
lenku a  na  margo sťažnosti 
pani Hudecovej povedal: 
„Píšte, máte na  to právo. 
Všetko je pre občana, občan je 
na prvom mieste...!“
 Text a foto: 
 Alena Borszéková 
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Júnové mestské zastupiteľstvo II. časť 
Rekonštrukcia ciest a chodníkov 
by mala skončiť v septembri

Informácie z ďalšieho 
kontrolného dňa
rekonštrukcie ciest

Dňa 28. júna 2018 sa 
uskutočnil ďalší kontrolný 
deň rekonštrukčných prác 
na cestných komuniká-
ciách v meste Bánovce nad 
Bebravou. Zúčastnili sa 
ho zodpovední pracovníci 
odboru služieb mestu a čle-
novia stavebného dozoru.  
Aktuálne sa na Sládkovi-
čovej ulici  osádzajú obrub-
níky, pričom na niektorých 
úsekoch sú osadené cestné, 
aj parkové. Postupne sa str-
háva vrstva liateho asfaltu 
na chodníkoch, ktorý sa 
nahradí asfaltobetónom 
v hrúbke 3 cm. Na uliciach 
Novomeského a  Husitská 
nová sa realizuje osádzanie 
cestných obrubníkov. 

V  tejto súvislosti 
mesto naďalej prosí 
občanov o  trpezlivosť, 
nakoľ ko sa realizujú 

nevyhnutné práce, ktoré 
následne výrazne skva-
litnia užívanie týchto 
komunikácií. O  ďalších 
informáciách bude infor-
movať priebežne. Aktuálne 
potvrdzuje, že práce pre-
biehajú podľa plánovaného 
časového harmonogramu. 
Na záver mesto žiada 
vodičov, ktorí prechádzajú 
lokalitami, kde prebiehajú 
rekonštrukčné práce, aby 
venovali väčšiu pozornosť 
vozidlám idúcim vpredu 
a chodcom na priechodoch 
pre chodcov. Na uvedených 
miestach totiž dochádza 
často k  zby točným 
a  nebezpečným kolíziám 
len preto, že vodiči venujú 
neprimeranú pozornosť 
pracovníkom a  mecha-
nizmom na cestách. 

 Tlačová správa mesta

Vodiči, zvýšme pozornosť! Najmä počas prázdnin...
Hádam niet Bánovčana, 

ktorý by si nevšimol čulý 
stavebný ruch na  cestách 
v  našom meste. S  opravou 
ciest a  chodníkov súvisia 
nielen dopravné obme-
dzenia, ale aj ďalší neželaný 
dopravný efekt. Keď sa 

po  dlhej a  pomalej jazde 
s obmedzeniami zaprášeným 
úsekom konečne dostaneme 
na  časť cesty bez týchto 
obmedzení, máme tendenciu 
zošliapnuť plynový pedál 
razantnejšie a  zrýchľujeme 
často až nad limit povolenej 

rýchlosti. Ide o  podvedomú 
reakciu „akoby dohnať stra-
tený čas“. Vyvarujme sa preto 
takýchto reakcií, o  to viac 
v aktuálnom období, kedy sú 
prázdniny a detských prázd-
ninárov na cestách pribudlo. 
Tí sa pri svojich hrách často 

nezaujímajú o  to, čo sa deje 
na  blízkej ceste. Myslime 
na  to, že spomedzi hoci-
ktorého stojaceho vozidla 
sa môže v  okamihu objaviť 
malý cyklista či lopta... 

 Peter Janáč, člen 
 dopravnej komisie pri MsZ

V minulom čísle Bánovských novín sme 
vás informovali o prvej časti rokovania 

júnového mestského zastupiteľstva. Teraz vám 
v stručnosti načrtneme schvaľovanie ďalších 
bodov uznesenia, diskusiu poslancov, ale 
na záver aj občanov.

Mesto Bánovce nad Bebravou 
zverejňuje zámery:
 nájom pozemku z  dôvodu hodného osobitného 
zreteľa - Mesto Bánovce nad Bebravou ako prenajímateľ 
a spoločnosť HrTech s.r.o., 9. mája 592/22, 957 01 Bánovce 
nad Bebravou, IČO: 45 958 823, ako nájomca.
 predaj časti pozemku z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa - Mesto Bánovce nad Bebravou ako predávajúci 
a  spoločnosť Západoslovenská distribučná, a.s., Čule-
nova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518, ako kupujúci.
 ponuka na  nájom nebytového priestoru v  budove 
Domu služieb na nám. Ľ. Štúra súp. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou. Ide o nebytový priestor nachádzajúci sa 
na 1. nadzemnom podlaží s výmerou 20,24 m2.  
Bližšie informácie získate na stránke mesta: 
www.banovce.sk

Mestský úrad Bánovce nad Bebravou 
príjme do pracovného pomeru 

opatrovateľku 
s praxou v ovládaní pásového schodolezu.

Požadované vzdelanie: vyššie, úplné stredné, 
stredné odborné, nižšie stredné odborné vzdelanie 
získané v odbore vzdelávania so zameraním na opat-
rovanie alebo na poskytovanie zdravotnej starostli-
vosti, alebo akreditovaný kurz opatrovania najmenej 
v rozsahu 220 hodín. 

Kontakt: osobne na MsÚ Bánovce nad Bebravou, 
č. dverí 17, tel. číslo: 038 / 7629 119
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Regionálne kolo súťaže 
mladých zdravotníkov, tých 
najlepších z troch okresov – 
Bánovce nad Bebravou, Par-
tizánske a Topoľčany poňali 
jeho organizátori z  Územ-

ného spolku SČK v  Topoľ-
čanoch, z  mesta a  Centra 
voľného času Bánovce nad 
Bebravou naozaj pútavo 
a  atraktívne. Tak pre súťa-
žiacich - mladších a starších 

žiakov, ale aj pre samotných 
obyvateľov mesta a návštev-
níkov. Samotnej súťaži pred-
chádzal slávnostný nástup 
súťažiacich družstiev pred 
bánovskou radnicou a prího-
vory. Ako prvý sa slova ujal 
riaditeľ Územného spolku 
SČK Andrej Barborka, 
ktorý odovzdal slovo Dane 
Švecovej, zástupkyni primá-
tora mesta, ktorá je zároveň 
od  leta minulého roka aj 
predsedníčkou Územného 
spolku SČK v Topoľčanoch. 
Akúsi základňu, kde súťa-
žiaci plnili aj teoretické 
úlohy súťaže, mali v Centre 
voľného času. Na  jednotlivé 
stanovištia nesmeli súťažné 

družstvá sprevádzať ani 
učiteľky, ale postarali sa 
o  nich mladí dobrovoľníci. 
A  takto dobrovoľne sa 
„močili“ vo fontáne aj dve 
dievčatá, ktoré predstavovali 
utopencov, ktorým treba 
poskytnúť prvú pomoc. 
Tak tomu bolo aj pri studni 
lásky, kde pod havarovaným 
vozidlom bol zrazený človek, 
mladá vodička bola v  bez-
vedomí a  za  ňou v  sedačke 
hlasne plakalo maličké dieťa. 
Výkony hercov – dobro-
voľníkov boli doplnené aj 
zvukovými efektmi, takže 
sme sa ani nečudovali oko-
loidúcim, ktorí sa (niektorí 
aj behom) prišli pozrieť, 

čo sa deje. Napríklad nie-
ktorí dokonca „vyháňali“ 
z  fontány „utopenkyne“... 
Na  každom stanovišti boli 
porotcovia, ktorí na kartičku 
družstva pripisovali získané 
body za  správne odpovede 
a  za  správny postup pri 
poskytovaní prvej pomoci. 
Až popoludní sa sčítavali 

body všetkým 15 družstvám 
z troch okresov a vyhlasovali 
víťazi.

V  kategórii mladších 
družstiev mladých zdravot-
níkov získala prvé miesto 
Základná škola Školská 
(na foto vľavo), druhá bola 
Základná škola Partizánska, 

tretia Základná škola Duk-
lianska, všetky tri z Bánoviec 
nad Bebravou, štvrtá bola ZŠ 
Tribečská Topoľčany a piata 
ZŠ Rybany. V  kategórii 
starších družstiev mladých 
zdravotníkov najviac bodov 
udelili porotcovia družstvu 
z  Gymnázia J. Jesenského, 
druhá bola ZŠ Školská 

(na foto vpravo), tretia ZŠ 
Rybany, štvrtá ZŠ Duk-
lianska, piata ZŠ Tribečská 
Topoľčany – družst vo 
1, šiesta ZŠ Duklianska 
a  siedma ZŠ Tribečská 
Topoľčany - družstvo 2. 
 Text a foto:
  Alena Borszéková

školstvo4

Osmijankova torta pre ZŠ Partizánska

Aj tento rok pripravili 
pracovníčky Mestskej 
knižnice Ľ. Štúra pestrý 
program a  veľa zaujíma-
vých a hodnotných cien pre 
tie deti, ktoré sa zapojili 
do  celoslovenskej čitateľ-
skej súťaže Čítame s Osmi-
jankom – pridaj sa aj ty!.

Sálu Mestského kultúr-
neho strediska zaplnilo 215 
žiakov druhého až štvrtého 
ročníka zo všetkých bánov-
ských základných škôl a žiaci 
zo ZŠ Zlatníky. Súťažiacich 
prišiel pozdraviť aj primátor 
Marian Chovanec, ktorý 
povzbudil všetkých súťažia-

cich a  zaželal im príjemné 
prázdniny. Na  začiatku 
súťaže vybrali učiteľky troj-
členné družstvá a tie priamo 
na  pódiu pod dohľadom 
Osmijanka odpovedali 
na  súťažné úlohy vedúcej 
knižnice Jarmily Mikulovej. 
Samozrejme, že tie boli 

o prečítaných detských kni-
hách alebo o  ich autoroch. 
Za  mohutného povzbudzo-
vania spolužiakov súťažiaci 
úspešne zvládli aj riešenie 
rébusov. Najviac - 22 bodov 
získali Odvážni bojkovia 
zo ZŠ Školská, druhí s  20 
bodmi skončili Exoti zo 
ZŠ Duklianska a  tretí so 17 
bodmi Grázlikovia zo ZŠ 
Gorazdova. Vecnými cenami 
však bolo odmenené každé 
súťažné družstvo. Po  súťaži 
boli do osudia vložené mená 
všetkých riešiteľov súťaže 
a žrebovalo sa o 32 hodnot-
ných cien. Najväčší jasot 
však nastal na  záver, keď 
si zástupca z  každej triedy 
vylosoval cenu pre celú 
triedu - spoločenské hry, 
badminton, lopty... Šťastie 
sa najviac usmialo na žiačku 
z   3.A. Vivien Kramárovú 
zo ZŠ Partizánska, ktorá pre 
svojich spolužiakov a  pani 
učiteľku Vieru Blahovú 
vyžrebovala hlavnú cenu 
- tortu v  tvare Osmijanka. 
Súťažiacich prišli povzbudiť 
aj klienti DSS Archa 
s  pani riaditeľkou Renátou 
Streicherovou. 

 Text a foto: MsK

Družstvá mladých zdravotníkov súťažili priamo na bánovskom námestí
Základná škola Školská má prvé i druhé miesto

Zľava Dana Švecová a Andrej Barborka...

D vadsiateho júna dopoludnia bolo 
na bánovskom námestí mimoriadne 

rušno. Z fontány pred radnicou zachraňovali 
utopenca, pri studni lásky bola havária a z auta 
sa ozýval prenikavý plač bábätka a pri Dome 
služieb poskytovali prvú pomoc spadnutému 
z rebríka...

Iniciatíva školy 
a učiteľov sa vypláca

Na  základe osobnej 
iniciatívy učiteľa Borisa 
Kajana zo ZŠ Komenského 
v  spolupráci s  Nadáciou 
Vol k swagen Slova k ia 
sa pre žiakov tejto školy 
podarilo úspešne získať IKT 
(informačné komunikačné 
technológie) a to na základe 
dvoch projektov. Prvý pro-
jekt Interaktívna nemčina sa 
zameral na  založenie jazy-
kovej učebne, ktorá bude 
slúžiť na výučbu nemeckého 
jazyka. Žiakov bude možné 
lepšie motivovať k  učeniu, 
súvislejšie udržať ich pozor-
nosť a aktívnejšie ich zapojiť 
do  vyučovania pomocou 
i nt e r a k t í v ne j  t a bu le 

a  kvalitnej audiovizuálnej 
techniky. Komisia v  tomto 
prípade z  doručených 
159 projektov vybrala 79, 
ktoré sa rozhodla podporiť 
celkovou sumou presahu-
júcou 78 tisíc euro. Druhý 
projekt Darovanie techniky 
bol zameraný konkrétne 
na získanie troch laptopov, 
troch počítačov, troch 
monitorov a  multifunkč-
ného zariadenia. Uvedená 
IKT sa využije najmä 
na výučbu techniky, hlavne 
gra� ckého kreslenia. Ďaku-
jeme Nadácii Volkswagen 
Slovakia za  skvalitnenie 
v y učovacieho procesu 
žiakov ZŠ Komenského.  (zš)
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Napíšte nám svoje letné zážitky a príbehy!
Dovolenka a  prázd-

niny k  letu neodmysliteľne 
patria. A  s  ním aj kopec 
zážitkov, spomienok, ale aj 
nezabunuteľných príbehov. 
Verím, že aj naši čitatelia 

radi spomínajú a  radi sa 
o svoje zážitky a spomienky 
podelia s  ostatnými. Zistili 
sme, že v  posledných troch 
rokoch práve Vaše prís-
pevky, milí Bánovčania, 

patria v  dovolenkovom 
období v  Bánovských 
novinách k  najčítanejším. 
Preto, prosíme, napíšte 
nám, alebo nám príďte 
svoj zážitok porozprávať 

do  redakcie. Radi Vám 
s písaním pomôžeme. A tak 
spoločne obohatíme naše – 
vaše letné vydania novín. 
Píšte na  adresu noviny@
kulturabn.sk.  redakcia

MDŽ... Deň matiek... a tam, 
niekde v  kúte skromne 
„sediaci“ júnový Deň otcov. 
Spomenula som si na  toho 
svojho... vrátilo sa mi späť 
moje detstvo. Môj otec toho 
nikdy veľa nenahovoril. 
Nepočula som ho nikdy 
kričať... ani nadávať, keď sa 
mu niečo nedarilo. Pracoval 
na týždňovkách a chýbal mi. 
Keď v pondelok ráno potichu 
za  sebou zatváral dvere, ja 
som už začala odratúvať 
hodiny, kedy bude piatok... 
a keď už konečne piatok bol, 
stála som na  námestí pri 
kostole a čakala na autobus. 
Otec vystúpil, siahol do vrecka 
a  podal mi žuvačku Pedro... 

Jej sladká chuť ma načisto 
ubezpečila, že otec je už tu. 
Na krátkej ceste od autobusu 
k  nášmu domu som zo seba 
stihla „vysypať“ celotýždňové 
krivdy a  úspechy a  už 
na  moste sa mi dala urobiť 
prvá pedrová bublina. To 
on ma naučil robiť náramky 
zo sedmokrások a  venčeky 
z púpav. On mi vystrelil prvú 
ružu a  opicu na  gumičke 
na  hodových kolotočoch. 
Na  Jankovom vŕšku, 
na oslavách SNP, som mohla 
zjesť toľko ruskej zmrzliny, 
aby mi už potom celý rok 
nechutila.
Chýba mi. Odišiel... kiežby 
len na týždeň. (zb)

Dnes píše Zuza.nka

Obývačka pod platanom s Braňom Jobusom

Premiéra dvoch filmových dokumentov 
v Múzeu holokaustu v Seredi

Mestská knižnica 
Ľudovíta Štúra a  Mestské 
kultúrne stredisko vás 
pozývajú v  stredu 4. júla 
od 17.00 hodiny do druhej 
literárnej Obývačky pod 
platanom. Tento ročník 
bude venovaný najmä 

deťom, ktoré počas 
prázdnin zažívajú útlm 
vo svojich aktivitách. 
Obývačka pod platanom sa 
preto v tomto roku pridáva 
k  iniciatíve Prečítané leto, 
ktorej cieľom je to, aby 
deti okrem prázdninového 

oddychu trávili voľný čas 
aktívne a neprestali sa učiť 
nové veci. Hosťom druhého 
stretnutia pod  platanom 
bude spisovateľ Braňo 
Jobus a  rozprávať sa 
s  ním budeme o  ďalekých 
krajinách. Braňo nie je 

len autorom kníh pre 
mládež, ale aj spevákom 
a hudobníkom, osobnosťou 
vyhľadávanou najmä pre 
alternatívne scény. Viac 
o podujatí na www.precita-
neleto.sk a www.kulturabn.
sk.  (r)

Slávnostná premiéra sa 
uskutočnila vďaka Sloven-
skému národnému múzeu 
– Múzeu židovskej kul-
túry – Múzeu holokaustu 
v  Seredi a  Ministerstvu 
vnútra SR, odboru pre-
vencie kriminality. Doku-
menty si prišlo pozrieť, 
okrem iných, aj viacero 
osobností z oblasti kultúry, 
umenia, ale aj z politických 
kruhov a tiež z oblasti pre-
vencie kriminality. Všetci 

sa zhodli na  tom, že tieto 
neľudské fašistické zverstvá, 
ktoré obe hrdinky � lmov 
prežili ešte ako deti, treba 
objasňovať najmä mladej 
generácii, aby si vážili 
skutočné hodnoty života 
i  pamiatku všetkých, ktorí 
boli zavraždení alebo vojnu 
pomohli ukončiť. Hrozné 
zážitky z  holokaustu majú 
byť mementom, aby žiadne 
nenávistné prejavy už nikdy 
neprerástli do vojny.

Počas akcie sa dostalo 
vzácnej pocty dvom ďalším 
osobnostiam, ktoré osobne 
ocenil vedúci múzea Martin 
Korčok. Ďakovný list 
„za  osobné nasadenie v  boji 
proti antisemitizmu, rasizmu 
a  xenofóbii“ získali riaditeľ 

odboru prevencie krimina-
lity kancelárie ministerky 
vnútra SR Jozef Halcin 
a  režisér filmov Radoslav 
Dúbravsk ý.  Uvedené 
ocenenie je udeľované len 
výnimočne, pričom od sláv-
nostného otvorenia múzea 
(26. 1. 2016) ho získalo len 
deväť osôb. 

Napriek bolestnej téme 
našej histórie, atmosféru 
celej akcie spríjemnila 
najmä úprimná srdečnosť 
a  spontánnosť pani Alžbety 
Schickovej. Opäť dokázala 
čarom svojej silnej osobnosti, 
že aj napriek veľmi ťažkému 
životu vie byť príkladom 
ako ho zvládať s  úsmevom 
a motivovať ním ostatných.

 Tlačová správa mesta
 Foto: Peter Vanko

 Spoločenská kronika

Jaroslav Škerda *1965

Opustili nás

Ing. Pavol Kiss a Zuzana Petríková
Daniel Maník a Miroslava Tomanová
Ing. Tomáš Lukáč a Veronika Podlucká

Uzavreli manželstvo

v nedeľu o 18.30h v mestskom parku

leto leto Kulturne Kulturne 20182018
´́

s dychovou hudbou Kamarádi

Milovníkov dychovej hudby, 
ale nielen ich, poteší v nedeľu 7. júla 
kapela Kamarádi z česko-slovenských 
hraníc z  Hornej Súče. Dychovka 
vznikla pred štyrmi rokmi s názvom 

Starohrozenská kapela ale napokon 
z nej pred dvomi rokmi vzišli Kama-
rádi. Vytvorili ju skúsení muzikanti, 
ktorí predtým hrali v iných kapelách. 
Kamarádi ponúkajú bohatú kolekciu 

slovenských, moravských a  českých 
piesní a  nebudú chýbať ani súčasné 
populárne skladby. V prípade nepriaz-
nivého počasia bude koncert v MsKS. 
Srdečne pozývame, vstup je voľný! 

V stredu 26. júna 2018 sa uskutočnila 
premiéra filmových dokumentov o dvoch 

ženách, ktoré prežili holokaust. Osobnosťami 
filmu boli Bánovčanka Alžbeta Schicková 
a Prešovčanka Matilda Hrabovecká, ktorá sa, 
žiaľ, premiéry nedožila. 
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Ešte sa môžu deti 
prihlásiť na  dva v  réžii 
dvoch bánovských osved-
čených organizátorov. 
KST organizuje jubilejný 
30. letný tábor od 8. do 15. 
júla na chate Javorinka pri 

jazere Dubník v Starej Turej 
(0905 910 068) a Združenie 
kresťanských spoločenstiev 
mládeže organizuje od  13. 
do  19. augusta tábor Pec-
koland pri Beckove (0907 
500 590).

Dva letné tábory

Občianske združenie 
Aktivne NaTury organizuje 
v  júli v štyroch turnusoch 
letný poldenný tábor 
Loptošky a Loptoši pre deti 
od 3 do 6 rokov s bohatým 
programom od  8.00 
do 12.30 h, najmä v Mest-
skom kultúrnom stredisku 

a  dva dobrodružné 
výlety (v  rámci jedného 
turnusu) mimo mesta. 
V  prípade záujmu ponúk-
neme tábor aj v  auguste. 
Viac informácií na  FB 
stránke: Aktivne NaTury, 
0948 028 361, email aktiv-
nenatury@gmail.com.

Tábor pre malé deti 
do šesť rokov

Na výlet 
s SČK

Slovenský Červený 
kríž v  Bánovciach nad 
Bebravou organizuje 14. 
júla autobusový výlet 
do  Nového Targu cez 
Zakopané. Odchod auto-
busu je ráno o 5.00 h.

Martin Slovák: Väčšina hráčov deklarovala odchod z klubu...

Tretia liga bola pre nás veľkým sústom

Cyklistické preteky škôlkárov

V Brne sa zápasníkom 
trikrát striebrilo 

 Predsezónny cieľ znel stred 
tabuľky. Kde hľadať príčiny, 
že sa ho nepodaril naplniť 
a putujeme do štvrtej ligy? 

Príčin je niekoľ ko. 
V  prvom rade sa oproti 
predchádzajúcej sezóne 
výrazne obmenil káder. 
Odišli kľúčoví hráči, ktorých 
sme nedokázali adekvátne 
nahradiť. Tým pádom kva-
lity súčasného kádra nedosa-
hovali ani priemer potrebný 
na III. ligu. Druhým domi-
nantným faktorom boli zra-
nenia, najmä v  jarnej časti 
súťaže. V  každom týždni 
som musel meniť zloženie 
zostavy na  najbližší zápas, 
nakoľko sme boli limitovaní 
vysokým počtom zranení (či 
už krátkodobých alebo dlho-
dobých). Tretím problémom 
bola nevyrovnaná ekono-
mická situácia klubu, ktorá 

výrazne naštrbila dôveru 
kabíny k  vedeniu klubu. 
No a  po  štvrté - ja osobne 
si myslím, že niektorí hráči 
neurobili na ihrisku všetko, 
čo mohli a  čo bolo v  ich 
silách. Prečo to tak bolo, je 
otázkou pre nich.
 Zranenia a situácia v klube 
sa postarali o  to, že na  jar 
ste pracovali s  mimoriadne 
mladým kádrom. Môže 
bánovský futbal v  budúc-
nosti profitovať z  toho, že 
na  jar sme seniorskú súťaž 
hrali s  vysokým počtom 
dorastencov?

Nemyslím si to a  nie 
som o  tom presvedčený 
na  sto percent. Na  jednej 
strane je prínosom fakt, že 
títo hráči v tak mladom veku 
získali skúsenosti v kvalitnej 
súťaži. Okolo hráčov, ako sú 
Zajac, Tabak, Turoň, Hrabal 

či Kráľ, by sa v  budúcnosti 
možno da l v ybudovať 
konkurencieschopný tím. 
Na druhej strane je otázne, 
či sa klubu podarí týchto 
hráčov tu udržať. Osobne 
si myslím, že ak sa nebudú 
dodržiavať vopred stanovené 
pravidlá, väčšina z  nich si 
bude hľadať angažmány 
v iných kluboch.
  Aké pocity prežíva 
na  lavičke tréner, ktorého 
hráčom sa na  trávniku 
nedarí?

Pocity to určite nie sú 
príjemné. V priebehu troch 
sezón na  lavičke Spartaka 
som si vyskúšal úspech aj 
pád. Čo však beriem ako 
pozitívum, je, že som spo-
znal veľa typov hráčskych 
„charakterov“ a  ocitol sa 
v situáciách, ktoré ma môžu 
do  budúcna len posilniť. 
Získané skúsenosti mi nik 
nevezme a  verím, že ich 
v budúcnosti zužitkujem.
 Po  poslednom stretnutí 
s  Topoľčanmi ste nevedeli 
odpovedať na  otázku, či 
povediete mužstvo aj ďalej. 
Aká je situácia dnes?

Dostal som síce o� ciál-
nu ponuku od vedenia klubu 
viesť mužstvo i  naďalej. 
Ja osobne však nie som 
rozhodnutý, či tak učiním. 
Klub nemá voči mne vyspo-
riadané všetky finančné 

záväzky a  momentálne sa 
obávam aj o zloženie kádra 
pre najbližšiu sezónu. S urči-
tosťou sa vyjadrím k ponuke 
v najbližších dňoch. 
 Na  sezónu 2017/2018 
sa pripravovalo devätnásť 
hráčov. Aká je situácia v tíme 
dnes? 

Situácia nie je dobrá. 
Väčšina hráčov po skončení 
sezóny deklarovala odchod 
z  klubu. Myslím, že jasné 
vyjadrenie, že chcú zostať 
a pôsobiť v klube aj v novej 
sezóne, dalo päť-šesť hráčov. 
Aj týmto spôsobom chce 
väčšina vyjadriť nespokoj-
nosť s  celkovou situáciou 
v  klube. Realitou je však aj 
fakt, že minimálne polovica 
hráčov nespĺňala kvalita-
tívne požiadavky na  hráča 
III. ligy.
 Úroveň tretej aj štvrtej 
ligy je vám známa. V čom sa 
líšia? 

Už som o  tom viackrát 
hovoril, sú to dve kvalita-
tívne odlišné súťaže. Tretia 
liga je technicky, ale aj 
takticky výrazne vyspelejšia. 
Pôsobí tu veľa bývalých 
ligistov, ale aj mladých 
hráčov s vysokým potenciá-
lom a  ligovými ambíciami. 
Pre káder, s ktorým sme dis-
ponovali v tejto sezóne, bola 
tretia liga priveľkým sústom. 
 (aj)

Materská škola Pri-
mulka na  ulici Hollého 19. 
júna v  spolupráci s  rodičmi 
zorganizovala tradičné 
cyklistické preteky. Tu si 
môžu všetky deti prakticky 

vyskúšať nadobudnuté 
poznatky, nakoľko súčasťou 
školského vzdelávacieho 
programu tejto školy je aj 
dopravná výchova. Celkom 
28 malých cyklistov súťažilo 

v rýchlostnej jazde  a v jazde 
zručnosti. Všetci malí 
súťažiaci preukázali skvelé 
cyklistické výkony a  súťaž 
skončila bez jediného odre-
tého kolena. Každé dieťa bolo 
odmenené diplomom a  tí 
najrýchlejší cyklisti aj medai-
lami a  cenami. V  kategórii 
dievčat sa na  treťom mieste 
umiestnila Lenka Tonková, 
na  druhom Aneta Černová 
a  najrýchlejšou jazdou 
zvíťazila Stela Žaťková. 
V  kategórii chlapcov bol 
tretí Matej Záhumenský, 
na  druhom Adam Labuda 
a víťazom sa stal Peter Janáč. 

 Text a foto: mš

V  predposled nú 
júnovú sobotu sa usku-
točnila Veľká cena mesta 
Brna v zápasení vo voľnom 
štýle. Pre zápasníkov MZK 
Bánovce to bola posledná 
previerka výkonnosti pred 
prázdninami. Turnaja sa 
zúčastnilo 160 pretekárov 
zo Slovenska, Rakúska, 
Srbska, Poľska, Maďarska 

a  domáceho Česka. Naša 
sedemčlenná výprava 
opäť nevyšla medailovo 
naprázdno. Najviac sa 
darilo Erosovi Čelechov-
skému, Matyášovi Filovi 
a  Miške Tuchyňovej. 
Všetci menovaní našli 
premožiteľa až vo � nále 
a  z  Brna si priviezli strie-
borné medaily.  (mu, aj) 

 Kúpim ľudové kroje, iné staré textílie a starožitnosti. Tel. 
0902 708 047.
 Predám starší dámsky bicykel „TOURIST“ červený cena 
25 eur. Tel. 0944 289 385
 Kúpim garáž na  sídl. Sever v  Bánovciach n. B.. Tel. 
0907 043 627.
 Bistro na  sídl. Dubnička, príjme do  TPP čašníčku aj 
nevyučenú, mzda 650 eur + príplatky za soboty,  nedeľe + 
tringelty. Tel. 0907 982 459.
 Študentka hľadá brigádu na júl – august. Tel. 0908 665 
633, 0911 411 999.

INZERCIA

Naši futbalisti dali tretej lige 
zbohom, minimálne na rok. Je 

takmer isté, že po jeden a pol sezóne 
sa opäť vrátia do štvrtej ligy. Júnové 
stretnutie proti Topoľčanom tak bolo 
posledným treťoligovým, na ako dlho, 
sa nedá povedať. Za sezónou, v ktorej sme 
získali 20 bodov a skončili na predposlednom 
mieste tabuľky, sme sa obhliadli s trénerom 
Martinom Slovákom. 
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Obec Pečeňany, 956 36 Pečeňany 105 

vyhlasuje výberové konanie 
na obsadenie funkcie riaditeľa 

MŠ Pečeňany 

s nástupom od 1.9.2018. Záujemcovia 
sa môžu prihlásiť so všetkými požado-
vanými kvali� kačnými predpokladmi 
a dokladmi na Obecný úrad Pečeňany.

IDONA s.r.o.– nábytkárska spoločnosť so sídlom 
v Bánovciach nad Bebravou príjme do trvalého pracovného 
pomeru zamestnanca na pozíciu 

pracovník technickej prípravy výroby 
- výroba atypického nábytku. 

Požiadavky: ovládanie Microso�  Excel, Word, AutoCad. 
Výhodou je ovládanie anglického alebo nemeckého jazyka, 
ovládanie Solid Works, ovládanie IMOS.
Náplň práce: kalkulácie materiálov, nárezové plány, 
kreslenie konštrukčných výrobných výkresov
Nástup možný ihneď. Mzda brutto 1000 až 1500 eur + bene� ty.

Žiadosti so stručným životopisom posielajte 
na mail: mikusiakova@idona.sk, tel. 0905 430 524.

Elita dobrovoľných hasičov okresu
súťažila i oslavovala v Miezgovciach 

ZUŠ DK v Bánovciach nad Bebravou
hľadá učiteľov pre 

gitaru, klavír, akordeón, husle a keyboard.
V prípade záujmu sa prosím hláste 

v kancelárii ZUŠ DK osobne
 alebo na tel. č. 038 760 2279, mobil 

0911969771.
Nástupný plat vo výške od 556,50 eur do 944 eur. Výška závisí 

od dosiahnutého vzdelania a dĺžky pedagogickej praxe.

na facebooku 

Priatelia či známi si 
na  Antona Dobeša zaspo-
mínali aj päť rokov po  jeho 
smrti. A to tým, čo mal tak 
rád, pohybom v prírode. Na 
šiestom ročníku Memoriálu 
Antona Dobeša sa 24. júna 
zišlo 70 účastníkov. Najstarší 
z  nich bol 75-ročný Rudolf 
Sopko, najmladším len 

šesťročný Hugo Struhár. Pre 
všetkých si organizátori pri-
pravili 3600 metrov dlhú trať 
z Uhrovca na  Jankov vŕšok 
cez Krivicu. Na  krátkej, 
no strmej trati, ktorej pre-
výšenie bolo 302 metrov, 
dosiahol najrýchlejší čas 
Martin Turček (20:16). Ako 
druhý skončil Tomáš Pod-

pera (20:24), tretiu pozíciu si 
vybehal Jozef Ferko (21:10). 
Spomedzi žien dosiahla naj-
rýchlejší čas Blažena Bežová 
(27:24), Monika Domovcová 
(28:56) obsadila druhú 
pozíciu, Petra Poštrková 
(31:30) tretiu. Výsledný čas 
sa meral aj deťom. Rovných 
27 minút a  prvé miesto 

dosiahol Samuel Kšiňan, 
druhé miesto obsadila Alica 
Niková, tretie Soňa Niková. 
V  poslednú júnovú nedeľu 
sa bežalo po  trati, ktorú 
Anton Dobeš veľmi dobre 
poznal a  to predovšetkým 
v  čase, keď sa pripravoval 
na  niektorú z  mnohých 
expedicií.  (aj) 

V  sobotu 23. júna 
2018 sa v  Miezgovciach 
kona lo územné kolo 
previerok pripravenosti 
dobrovoľných hasičských 
zborov obcí  ok resu 
Bánovce nad Bebravou 
spojené s  oslavou 130. 
výročia založenia DHZ 
Miezgovce.

Súť a ž i l i  d r u ž s t v á 
postupujúce z  dvoch 
obvodových súťaží, ktoré 
predchádzali územnému 
kolu. Počas slávnostného 
nástupu družstiev, roz-
hodcov i  hostí sa v  úvode 
prihovoril starosta obce 
Juraj Trgyňa ako aj župan 
Ja ros lav Ba šk a .  Ten 

vyzdvihol prácu dobrovoľ-
níkov v Bánovskom okrese 
a zahrial im srdcia tým, že 
priniesol zoznam schvá-
lených žiadostí na  rekon-
š t r u k c i e  h a s i č s k ýc h 
zbrojníc. Poinformoval 
aj  o  pripravených proti-
povodňových vozíkoch 
a  o  tom, že na  jeseň budú 
pripravené na  odovzdanie 
ďalšie hasičské automobily. 
Priniesol i  dar 400 eur 
domácim hasičom. Osláv 
sa zúčastnili aj zástupcovia 
sborů dobrovolných hasičů 
z partnerskej obce Milotice. 
Funkcionári a  členovia 
domáceho dobrovoľného 
zboru i  hostia si prevzali 

ocenenia. Sochu svätého 
Floriána vysvätil bánovský 
kňaz.

Po  of ic ia l itách už 
súťažiaci ukázali, ako sú 
pripravení na štafetu 8x50 m 
a  vodný útok. V  kategórii 
dorasteniek zvíťazila Kšinná 
pred Miezgovcami a Veľkými 
Chlievanmi. V  kategórii 
dorastencov zvíťazili Šišov-
čania, pred Brezolupčanmi 
a Šípkovčanmi. Najrýchlejší 
v  športovej kategórii boli - 
u žien Šišov pred Dežericami 
a  u  mužov Podlužany pred 
Dežericami a  Pravoticami. 
V klasickej kategórii zvíťazili 
ženy z  Uhrovca, druhé boli 
Borčany a  tretí Dvorec. 

Pri mužoch v klasike pre-
kvapili prvé Dolné Naštice 
pred Veľkými Chlievanmi 
a  Nedašovcami, Bánovce 
boli piate. O  najrýchlejší 
vodný útok bežali aj muži 
nad 35 rokov. V  kategórii 
s čerpadlom PPS12 zvíťazili 
borci zo Žitnej-Radiše pred 
„korytnačkami“ zo Kšinnej 
a  Hornými Ozorovcami. 
V kategórii s čerpadlom PPS8 
vyhrali Dolné Ozorovce pred 
Malou Hradnou a Šišovom. 
Postupového územného kola 
sa zúčastnilo 34 družstiev. 
Popri disciplínach prebiehali 
aj preteky jednotlivcov, kde 
sa udeľovali výkonnostné 
triedy.  (vd)

Opäť sme spomínali na Antona Dobeša

Foto: organizátori



2. júl 2018 Číslo 26

Dovolenka 
v redakcii
Upozorňujeme na-
šich čitateľov, zvlášť 
rôzne organizácie, ktoré 
plánujú v  júli nejaké 
podujatia, že ak chcú 
zverejniť oznam alebo 
plagát, musia ho poslať 
do redakcie do stredy 5. 
júla, nakoľko dovolen-
kové číslo vyjde 9. júla 
a  potom čerpáme dva 
týždne dovolenku...

 redakcia 

www.kulturabn.sk8

týždenník
občanov mesta 
Bánovce nad Bebr.
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V Informačnom centre
Informačné centrum na 

námestí ponúka pohľadnice, 
magnetky, ale aj zaujímavé 
knihy a  fotoknihy z  nášho 
regiónu a  o  našich ľuďoch. 
Napríklad aj o  našom 
najstaršom oby vateľovi 
mesta a  jeho pomoci iným. 
V minulom roku vydalo 
katolícke Vydavateľstvo Lúč 
stostránkovú publikáciu. Tí, 
čo majú vieru, vedia hory pre-
nášať, najmä zo spomienok, 
dnes už 97-ročného Ľuda 
Matejova z Bánoviec. 

FestDobréRybníky so svetovou country star Luan Parle, 
s kapelou Buty, s Romanom Horkým z Kamelotu...

Už tradične koncom júla vítajú 
FestDobréRybníky to najlepšie 
zo žánrov folk a country. V obci 

Opatovce pri Trenčíne v miestnom 
autokempingu Rybníky sa 26. až 
29. júla predstavia hviezdy ako 
BUTY, Allan Mikušek, Poutníci, 
Cop, Jaroslav Samson Lenk, 
Neznámi, Pepa Nos, Roman Horký 
(Kamelot) a veľa ďalších. Určite 
veľkým lákadlom bude najlepšia 
írska speváčka a country hviezda 
svetového formátu Luan Parle, 
ktorá sa predstaví na „festdobrých“ 
pódiách už niekoľký krát. Ďalším 

lákadlom bude nepochybne aj 
jeden z najuznávanejších blue-
smanov z Južnej Afriky Gerald 
Clark. 

Fes t DobréRy bn í k y k a ž-
doročne lákajú návštevníkov 
a j  bohat ý m spr ie vod ný m 
pr o g r a mom ,  wor k s hopm i , 
súťažami, či atrakciami pre celú 
rodinu. nebude chýbať ani detské 
mestečko, bohaté remeselné trhy, 
skauti, divadelný stan, táborák 

so spomienkou na Wabi Daňka, 
či nočná scéna s MAOKom. 
Lacnejšie permanentky na tento 
obľúbený rodinný festival zakúpite 
v predpredaji cez ticketingové 
spoločnosti. Viac informácií aj 
na facebooku v udalosti FestDob-
réRybníky 2018. 

Bánovské noviny a  Mestské 
kultúrne stredisko v  Bánovciach 
nad Bebravou sa  stávajú mediál-
nymi partnermi festivalu.  (r)


